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Radny Miasta Wloclawek

Wloclawek, 77 .08.2020 r.

Szanowny Pan

DrMarek Wojtkowski

Prezydett

Miasta Woclawek

INTERPELACJA

Zwrccam sig z proSb4 o zakup i monta2 szafek schowkowych na nowym kompleksie

odkrytych basen6w, umoZliwiaj 4cych uZytkownikom bezpieczne pozostawieni e rzeczy

osobistych- Z telacji mieszkaric6w Wloclawka wiem, ze brak wspomnianych szafek utrudnia

w swobodn5rm korzystaniuz atrakcji nowego kompleksu.
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